
   

Vragen Commissie Bestuur 26 januari 2024 
 

Vragen Wouter Versluijs (D66), over 7e voortgangsrapportage Wind in de Zeilen – 388414, agendapunt 7 
 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
1. Hoe zit het met de ideeën uit de Zeeuwse Zorgcoalitie? Burger 

Beraad Zorg Zeeland had een aantal ideeën die in het kader van 
'Fiche H' goed uitgevoerd kunnen worden. Gebeurd dat ook?  

Het Burgerberaad zorg is onderdeel van het fiche H. De Zeeuwse Zorg 
Coalitie is bezig met het implementeren van de uit het inwonerakkoord 
gekomen voorstellen.  

2. Hoe staat het met het proces rondom de mogelijke komst van een 
geitenhouder nabij Ritthem? Graag een overzicht van het proces 
rondom de zienswijze die JenV en Rijksvastgoedbedrijf hebben 
ingediend tegen de ontwerpvergunning. Wanneer worden welke 
stappen door de gemeente Vlissingen gezet?  

Het proces van de zienswijzen is een gemeentelijk proces, waar de provincie 
zich niet in mengt. Wat we uit de contacten met de gemeente wel weten is 
dat Vlissingen op dit moment in overleg is met de aanvrager van de 
vergunning om een minnelijke oplossing te onderzoeken. 

3. We lezen over die komst van de geitenhouder dat 'kan grote 
gevolgen hebben voor de komst van het JVC' kunnen we een 
toelichting krijgen op welke grote gevolgen dat zijn?  

Het Rijk geeft aan dat uit onderzoeken van de GGD naar voren komt dat 
omwonenden van geitenhouderijen een verhoogde kans op longontsteking 
hebben. Deze gezondheidsrisico’s zijn voor de medewerkers en 
gedetineerden van het JCV mogelijk groot, onzeker en niet volledig te 
overzien. Voor Zeeland kan het betekenen dat het project vertraging oploopt. 

4. Bij het DCC zijn wat moeizame ontwikkelingen rondom het starten 
van de stichting. Daarom worden er andere subsidiestromen ingezet. 
We zijn ondertussen weer wat verder sinds het rapport is uitgebracht: 
zijn de zes subsidies vanuit OCW en de subsidie vanuit Zeeland 
verstrekt? Indien nee, waarom niet en welke gevolgen heeft dat voor 
het praktische opstarten/verder uitbouwen van het DDC? 

Zes aanvragen voor individuele projectsubsidies voor de periode jan – jun 
2024 zijn door de separate organisaties ingediend bij het ministerie van OCW 
(via DUS-I). Dit is vóór het kerstreces gebeurd en naar laatste berichtgeving 
worden de beschikkingen voor de kosten voor onderwijs en onderzoek met 
ingang van 1 januari t/m 30 juni binnenkort daadwerkelijk afgegeven. Op het 
moment dat de stichting DCC daadwerkelijk is opgericht (verwachting in het 
voorjaar 2024) zal ook een subsidieverzoek bij de Provincie Zeeland worden 
ingediend. Ondertussen wordt volop doorgewerkt aan het opzetten, opstarten 
en verder uitbouwen van het DCC. 

5. Bestaat er met de partners uit het DCC een gecoördineerde 
lobby/aanpak om ervoor te zorgen dat het nieuwe kabinet geen 
regels vervaardigd die het aantal studenten buiten Nederland zullen 
doen verminderen?  

Gezien de ambities heeft DCC er zeker belang bij dat internationale 
studenten naar Zeeland blijven komen. De lobby hieromtrent gebeurt vanuit 
de betrokken founders, als collectief verenigd in o.a. ‘Universiteiten van 
Nederland’ (voorheen VSNU) en ‘HBO-raad’. Ook onze lobbyisten zijn daarbij 
betrokken en goed op aangehaakt en zetten zich in voor uitzondering op 
beleid t.a.v. internationale studenten in de regio’s (Elke regio telt). 

 
 




